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Hoi Masja,  
 
Hierbij de beantwoording van de technische vraag van het CDA. 
 

1. Vrachtwagenheffing: 

In de zomer van 2019 heeft het ministerie van IenW de voorgenomen Vrachtwagenheffing in consultatie 

gebracht. Volgens dit voorstel moet de transportsector op alle A-wegen en ene geselecteerd aantal N-

wegen een kilometerheffing betalen. De N226 en de N224 komen niet in de selectie van het Rijk voor, met 

als gevolg dat op deze N-wegen in de toekomst extra  (sluip)vrachtverkeer zou kunnen ontstaan. Dat vinden 

wij onwenselijk. Wethouder De Kruif heeft toegezegd dat de gemeente Woudenberg deze twee wegen in 

een consultatiereactie zou inbrengen. Is dit ook gebeurd? 

 

In antwoord op uw schriftelijke vraag uit 2019, welke is verzonden op 23 augustus 2019, is aangegeven 
dat deze twee punten ingebracht zijn in de internetconsultatie door de regio Amersfoort. Zie hiervoor de 
beantwoording op de vragen 5, 6 en 8 in de bijgevoegde antwoordbrief uit 2019. In het 
hoofdlijnenverslag van de internetconsultatie vrachtwagenheffing zijn deze punten meegenomen. Dit 
verslag is tevens als bijlage bijgevoegd. 
 
Met vriendelijke groet,  
  
Ben van den Hoven 
Beleidsmedewerker Verkeer & Vervoer l GLOW  
Gemeente Woudenberg 
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